
 

 

 

 
Månadsmöte Enduro 
7:e September 2022 / KL. 18:30 Bilstugan 

Närvarande (5 st) 
Per Dellegård (Ordförande), Petter Hedlund, Stefan Lundin, Roger Guselius(Protokolljusterare), 
Tommy Svallin 

Föregående mötesprotokoll 
Ordförande läser upp föregående protokoll.  

Kvarstående punkter 

● Kolla upp vad det är för inlogg till våra FB-sidor, flytta från Göran till HMK (Pågår) 
● Den midjestyrda traktorn har nog gett upp. Dom ska hålla lite utkik efter en eventuell 

ersättare då den första bedömningen är att det inte är lönt att laga den gamla. Stefan har 
tagit upp det med styrelsen om ett eventuellt inköp. Vi ska återkomma med ett förslag. 

● Hemsidan saknar kontaktuppgifter, behöver uppdateras i stort. (Per D/Petter) 

Klubbens hemsida ska bytas, arbete pågår. I samband med det så uppdateras 
kontaktuppgifter. 

 

 

Ekonomi 
● Ekonomin för augusti ser bra ut, minskade träningsintäkter jmf. med föregående år pga. 

stängd bana under två tillfällen. 
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Banan 
● Beslut om stängning av banan bör ske senast 3 dgr innan, alltså torsdagen före 

söndagsträningen. Detta för att tydligt få ut infon på bred front. Sedan kan det finnas 
särskilda skäl till att vi måste stänga närmare inpå än så men strävan är att försöka 
undvika detta till största mån. 

● Förslag finns angående att vända på banvarvet. Beslut tas av bangruppen. 

 

Tävlingar 
 

Älgjakten 15-16/10 2022: 

 

Tänkt tävlingsorganisation: 

Per Dellegård, Tomas Samuelsson, Tommy Svallin, Petter Hedlund, Andreas Haraldsson, 

Roger Guselius, Stefan Lundin 

 

● Sista träningen innan Älgjakten är 27/9 
● Sjukvård bokas så fort som möjligt. (Per D) 
● Polistillstånd ska sökas. (Per D) 

Enduroskoj 
● Avslutat för säsongen. Kollar om vi kan ge GH-endurolicens till de som gått GH-cross 

utbildning hos HMK. 

Olyckor 
● Inga till Svemo rapporterade olyckor under Augusti. 

Övrigt 
 

● Vi har fått beviljat stöd från SISU (återstartsbidrag) pga. minskad omsättning vid 
pandemin. 

Ersättningen ska på nåt sätt användas till barn och ungdomar i Enduroskoj. 
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● Uppfräschning av endurokuren har skett, med bland annat nya vindskivor osv. 
● Behov finns av en översyn av armaturer, både inv. och utvändigt. Armaturer 

införskaffade, montering kvarstår. 

 

 

 

 

Nästa möte 
Månadsmöte onsdagen den 5:e Oktober, kl 18:30 i Bilstugan 

 

Sekreterare 

Petter Hedlund 

Vretstorp 

2022-09-07 

 

Protokolljusterare 

Roger Guselius 

Askersund 

2022-09-07 


